
Kłobuck, dnia 06 lutego 2024 r. 

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Rewizyjna

Protokół nr 2/2024
II Posiedzenie w dniu 6 lutego 2024 
Obrady rozpoczęto 6 lutego 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:35 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków.

Obecni:

1. Angelika Borowiecka-Idziak
2. Mirosław Cieśla
3. Witold Dominik
4. Danuta Gosławska
5. Tadeusz Koch
6. Tomasz Parkitny
7. Iwona Płusa
8. Aleksander Tokarz
9. Dominika Trzepizur-Pęcherz
10. Tomasz Wałęga
11. Barbara Ziętal

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie prawomocności.

Przewodniczący Komisji M. Cieśla otworzył posiedzenie Komisji. Przywitał członków 
Komisji. Oświadczył, że zgodnie z listą obecności jest kworum zatem obrady są prawomocne.

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z dnia 4 stycznia 2024 r. /projekt protokołu został 
umieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego Kłobuck w BIP 
bip.gminaklobuck.pl /

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z dnia 4 stycznia 2024 r. /projekt protokołu został umieszczony
na stronie internetowej Urzędu Miejskiego Kłobuck w BIP bip.gminaklobuck.pl /. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, 
Iwona Płusa, Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksander Tokarz



NIEOBECNI (1)
Angelika Borowiecka-Idziak

4. Omówienie wyników kontroli w zakresie "Prawidłowości pobierania oraz 
wykorzystania przez Gminę Kłobuck opłat za zezwolenia sprzedaży napojów 
alkoholowych od 2018 do 2022 roku".

Przewodniczący Zespołu kontrolnego A. Tokarz odniósł się do w/w kontroli. Poinformował, 
że przekaże do Biura Rady protokół zawierający już sprostowanie (poprawkę) celem 
umieszczenia na stronie BIP jednego dokumentu. Wyjaśnił, że ze strony Zespołu nie będzie 
żadnych zaleceń pokontrolnych. Wnioski Zespołu kontrolnego zostaną złożone do organów 
nadrzędnych w innym trybie.  

Przewodniczący Komisji M. Cieśla poprosił o ustosunkowanie się do zawartej w protokole 
oceny kontroli. 

Przewodniczący Zespołu kontrolnego A. Tokarz poinformował, że po to się 
finansuje/dofinansowuje różne przedsięwzięcia, aby uzyskać pewien efekt. Efekt powinien 
być mierzalny. Wyniki z przedsięwzięć byłyby podstawą do konstruowania gminnego 
program profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz programów 
przeciwdziałania narkomanii. Uważa, że powinny być odpowiednie regulacje. Burmistrz 
powinien wydać odpowiedni akt, który wskazywałby: jak zwrócić się o dofinansowanie, jak 
je rozliczyć i jak powinno wyglądać sprawozdanie z otrzymanego wsparcia. Podkreślił, że 
konsultował te sprawy z Krajowym Centrum Przeciwdziałania Uzależnieniom. Nadmienił, że 
organ ten stoi na stanowisku, że rezerwa do dyspozycji Burmistrza może naruszać ustawę o 
wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Odniósł się do opiniowania 
w/w programu przez Komisję Edukacji. Poruszono kwestię corocznych sprawozdań 
Burmistrza z wydatków za wykonanie przedmiotowego programu. Odniósł się do 
dofinansowania płyty grupy Forsal przez Gminę. Zaznaczył, że kontrola nie przebiegła 
płynnie i pojawiły się problemy. Uznał, że Burmistrz zaakceptował protokół z kontroli (w 
odpowiednim czasie nie wpłynęło od Burmistrza pismo w przedmiotowej sprawie).

Radny W. Dominik wyjaśnił, że co roku oceniając budżet Komisja ocenia również wydatki z 
rezerwy Burmistrza na wykonanie przedmiotowego programu (załączniki do sprawozdania z 
budżetu).

Komisja nie zgłosiła zaleceń pokontrolnych. 

5. Sprawy różne.

Radny A. Tokarz poruszył kwestię braku publikacji niektórych protokołów z kontroli 
zespołów kontrolnych w BIP. Zawnioskowała o ich publikację. 

Radny W. Dominik podkreślił, że protokoły kontroli zewnętrznych i wewnętrznych powinny 
być udostępnione w BIP. Odniósł się do obowiązku ustawowego w tym temacie. 

Przewodniczący Komisji M. Cieśla zapytał na jakim etapie są kontrole zaplanowane w 
bieżącym planie pracy?

Przewodniczący zespołu kontrolnego Radny A. Tokarz oraz Radny T. Wałęga poinformowali 
o przebiegu i postępach prowadzonych kontroli.



6. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji
Mirosław Cieśla 

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


